
Resum de la Sessió 1. 11 de gener de 2024. 
Sala de Plens



L’Ajuntament dels Infants es reuneix el dijous 11 de gener a les 15h a la Sala de Plens. La 
trobada comença amb un joc de coneixença, el joc del cabdell de llana. S’ha de dir el nom, 
l’escola i aula que es representa, una cosa que agradi fer i què motiva per ser regidor o regidora 
de l’Ajuntament dels Infants.  



Es fa un repàs del funcionament de l’Ajuntament dels Infants (dies de trobada i com seran les 
reunions). Quedarà pendent parlar dels càrrecs (pensador del joc inicial i secretari/a). 



Es fan dos grups i es juga al Memory del Drets dels Infants d’UNICEF. Es reflexiona sobre els 
diferents drets que tenen els nens i nenes i entre ells hi ha el dret a participar i a ser escoltats. 



Es parla amb l’alcalde, Adrià Lamelas, i amb el regidor d’Educació i de Participació Ciutadana, 
Carlos Costa. Al principi els nens i nenes expliquen com han fet el procés per ser escollits com 
a representants de l’Ajuntament dels Infants i per què s’hi van presentar. Cada aula va utilitzar 
diferents mecanismes per debatre temes i escollir els representants de l’Ajuntament dels 
Infants (treball per candidatures, partits polítics, pluja d’idees, etc.).



Es presenten els temes que els nens i nenes van proposar per treballar a l’Ajuntament dels 
Infants d’aquest any i que van enviar per correu electrònic abans de la primera sessió. Per a 
facilitar el debat, les propostes es van classificar tècnicament per àmbits. A continuació es 
mostren els temes i les respostes de l’alcalde. 

PARCS INFANTILS

- Renovació de parcs tenint en compte la il·luminació escassa en molts d'ells en els mesos d'hivern i la

falta d'ombra en molts d'ells, com ara la pista del Johan Cruyff on els mesos d'estiu pot ser perillós

jugar sota temperatures tan altes.

- Hi ha parcs en mal estat com ara el del manicomi on l'abundància de vidres per la zona i el mal estat

del material del parc fa que no es gaudeixi l'estona de lleure.

- Arreglar els parcs infantils que estan plens de forats.

RESPOSTA: Tot el que fa referència al mal estat dels parcs infantils (forats, brutícia,...) té a veure amb

manteniment de l’espai públic. L’Ajuntament està obligat a fer manteniment d’aquests espais, l’alcalde

ho anota per traspassar-ho als serveis municipals responsables. També es parlarà de la millora de

l’enllumenat.

Posar més ombra als parcs i pistes és una proposta que es podria treballar com Ajuntament dels Infants.



PISTES ESPORTIVES

- Pista esportiva coberta i amb focus.

- Pista de patinatge. Habilitar alguna zona per poder patinar àmpliament. A l’skatepark, no hi ha espai i

sempre està ocupat per gent més gran.

RESPOSTA: S’explica que hi ha una pista d’skate a Fenals i les pistes de les escoles. El tema dels focus

caldria debatre-ho també amb els veïns i veïnes que viuen a prop de les pistes.

MOBILITAT

- Promocionar un servei bicing al nostre poble per a una mobilitat no contaminant i per a tothom.

- Carrils bici de Lloret. Millorar la senyalització dels circuits i arreglar els trams que s'han fet malbé per

les arrels dels arbres. (2)

- Posar so als semàfors per a les persones invidents.

- Millorar les sortides de les escoles tallant la circulació del carrer una estona abans.

RESPOSTA: Està previst construir una xarxa de carrils bici a Lloret i s’està estudiant el servei de bicing. Pel

què fa les sortides de les escoles, s’estan fent accions com el “petó i adéu” però es treballarà amb altres

iniciatives. Posar so als semàfors es considera una bona idea que s’estudiarà per fer-ho possible.



RECICLATGE

Presència de contenidors de reciclatge a totes les escoles de la nostra vila, facilitant així la gestió

sostenible de la brossa produïda a les nostres escoles.

RESPOSTA: Es treballarà perquè les escoles tinguin contenidors de reciclatge i promoure la recollida

selectiva de residus.

ESPAI PÚBLIC

- Millorar els carrers de Lloret: Rajoles de terra trencades, fanals fets malbé...(2)

- Posar més lavabos públics (2)

- Netejar els grafits de les parets del poble i decorar-los amb paisatges de Lloret.

- Creació de més espais per a gossos (pipicans) repartits al nostre poble.

- Conscienciar les persones de no deixar els excrements dels animals als carrers.

RESPOSTA: L’Ajuntament està fent obres a diferents punts de Lloret com l’av. de Blanes o la plaça de les

Magnòlies per millorar voreres i carrers. Està previst posar un WC al parc Johan Cruyff i es mirarà de

posar-ne a altres punts. Pel què fa als grafits, s’estan netejant però cal més civisme, igual que en el cas

dels excrements de gossos. Es considera que hi ha suficients espais per a gossos a Lloret.



ESPAIS VERDS

- Plantació de més arbres a Lloret.

- Posar més nius d'ocells a les zones verdes per tal d'oferir-los un espai i augmentar el nombre

d'espècies.

RESPOSTA: Més verd i més arbres és una bona idea per a treballar que es podria ajuntar amb altres

propostes relacionades amb posar més ombres a parcs.

ALTRES

- Espais per poder celebrar aniversaris i/o festes els nens i nenes de la nostra edat (zones verdes,

locals,…)

- Dessaladora per obtenir aigua potable davant la situació de sequera.

RESPOSTA: Tenir més espais per a poder celebrar festes és un tema que es podria estudiar. Quant a la

dessalinitzadores, és un tema de competència supramunicipal.



Tema Ajuntament dels Infants 2024

Després de debatre i comentar les propostes presentades pels nens i nenes de
l’Ajuntament dels Infants, l’alcalde fa un encàrrec concret:
Treballar sobre els refugis climàtics.

L’equip de govern vol fer accions per adaptar Lloret a la situació de sequera i de
temperatures extremes conseqüència del canvi climàtic. L’alcalde ha demanat a
l’Ajuntament dels Infants que investigui sobre els refugis climàtics (què són? com es
poden organitzar a Lloret? propostes d’espais, etc.). La demanda està lligada a les
propostes dels nens i nenes sobre tenir més espais d’ombra als parcs, cobrir pistes
esportives o plantar més arbres.



Al final de la trobada, es visita el despatx de l’alcalde i els nens i nenes pregunten pel seu dia a 
dia.



Propera reunió

1. Farem un joc de coneixença
2. Començarem a treballar el tema de refugis climàtics

Què us demanem que prepareu a l’aula per la propera reunió de 
l’Ajuntament dels Infants?

Què sabem dels refugis climàtics? Què són els refugis climàtics? Per què son 
importants? Què ens preocupa? Amb qui podríem parlar per saber-ne més? 



Qui som l’Ajuntament dels Infants 2024?

Representant Suplent Nom del centre

Sanae Draoui Rafael Alves Escola Esteve Carles – 5è A

Arnau Bernabé Dina Toufik Escola Esteve Carles – 5è B

Bruna Sala Violan Chloe Sugrañes Morales Col·legi Immaculada Concepció – 5è A

Nibodh Pirjapati Gendar. Teodora Popov Col·legi Immaculada Concepció – 5è B

Kiana Gurnani Punnet Pal Escola Pompeu Fabra – 5è A

Youssef Benmalek Diara Daraban Escola Pompeu Fabra – 5è B

Romà Serra Firdaus Rahmouni Escola Àngels Alemany – 5è A

Júlia García Erik García. Escola Àngels Alemany – 5è B

Roger Merideño Aarón Moreno. Escola Àngels Alemany – 5è C

Dounia Chtak Mathias Quintero Cedeño Escola Pere Torrent – 5è A

Valeria Garcia Jimenez Pablo Martín Espinosa Escola Pere Torrent – 5è B

Yusuf Kaba Tunkara Brais Campelo Saseras Escola Pere Torrent – 5è C

Rim Guennoun Mezgueldi Andrei Gherase Escola Pere Torrent – 5è C

Guillem Gutiérrez Oliveras Adriana Garcia Martínez Institut Escola de Lloret – 5è A

Sophia Kroon Catedra Cristian Furman Institut Escola de Lloret – 5è B
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